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متن پرسش

- با سلام: سوء ظن به خدا تا چه حدی درزندگی انسان تاثیر گذار است...تا چه اندازه می توان اتفاقات

ناگوار را به سوئ ظن به خدا نسبت داد... و آیا اگر یک فکر بد نسبت به آینده ی خود و یا دیگری به

ذهن انسان بیاید، سوء ظن به خداست؟ برای رفع این روحیه باید چه کار کرد؟2.دعا برای هدایت

دیکران برای شخص مقابل تاثیر دارد؟3.نحوه توسل به اهل بیت علیهم السلام باید چطور باشد که

انسان هم زود جواب بگیرد و هم خوبش را ؟با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیکم السلام: سوء ظن به خدا به این معنا است که گمان کنیم که خدا ما را رها کرده و

از رحمت خود محروم نموده است که مسلّم اینطور نیست و آثار منفیاش آن است که از رحمت خدا

مأیوس میگردید در حالیکه آثار ناگوار در زندگی انسان یا برای امتحان است و تعالیبخشیدن انسان،

و یا برای تنبیه است و متذکرشدن او. برای رفع سوئ ظن کافی است انسان از یک طرف به

رحمتهای الهی که سرتاسر زندگی او را فرا گرفته نظر کند و از طرف دیگر به خدای عالم که جز خیر

بندگانش را نمیخواهد. آری حتماً دعا برای دیگران و خیرخواستن برای اطرافیان برای خود دعاکننده

تأثیر فراوان دارد. توسل به اهلالبیت«علیهمالسلام» به این معنا است که با نظر به نور مقدس آن

ذوات پاک از خدا بخواهیم که از همان مسیر نوری که این خانواده را پرورانده ما را نیز از الطاف خود

محروم نگرداند و از طرف دیگر از ذوات مقدسه اولیاء معصوم بخواهیم که در نزد پروردگارشان شفیع

گردند و رحمت الهیه را بهعنوان واسطهی فیض از ما دریغ ندارد. موفق باشید


